



# De Grå Pantere



Silkeborg d 10. oktober 2022

## Referat af KOORDINATORMØDET fredag d. 7. oktober 2022 kl. 14.00

Ordstyrer: Torben bød velkommen.

18 deltagere.

### *Deltagere:*

**Bag om musikken**, Anne Bodil Larsen

**Billedmaling I**, Mogens Riget, Gurli Flø

**Billedmaling II**, Grethe Larsen.

**Debatgruppen**, Afbud.

**Det gode seniorliv**, Afbud

**Engelsk øvede**, Rita Nielsen.

**Filosofi**, Anders Gjedsted.

**Historie**, Tove Lindjordet

**Håndarbejde**, Benda Dahlberg

**Ide og kulturhistorie**, Anders Gjedsted.

**Italiensk fortsættelse**, Torben Yngve Larsen

**Bestyrelsen**, Torben Yngve Larsen, Mogens Riget, Hanne Amstrup, Mette Kristensen.

**Italiensk studiekreds**, Torben Yngve Larsen

**Klassisk litteratur**, Marianne Mulvad

**Kunstforståelse I**, Kirsten Hartmann

**Kunstforståelse II**, Karen Sandager

**Litteratur I**, Hanne Grethe Nielsen, Gerd Skov

**Litteratur II**, Hanne Amstrup

**Lokalhistorie**, Jørgen Laursen

**Natur og miljø I**, Afbud

**Natur og miljø II**, Elly Würtz

**Opera**, Torben Yngve Larsen

**Spansk**, Ingen mødt.

### **1. Nyt fra grupperne**

Holdene fortalte at de er kommet godt i gang. Historieholdet vil gerne være lidt flere deltagere.

Der blev efterlyst foldere i Medborgerhuset, Lunden og Biblioteket.

Et hold i Fransk efterlystes.

### **2. Nyt fra De Grå Panteres bestyrelse**

*Torben:* Vi har fået en printer med kopifunktion. Der bliver lavet en liste, hvor man kan skrive holdnavn og antal kopier/print på. Vi afventer evt. pris når vi ser, hvor mange kopier/print, det drejer sig om.

Holdene, som ikke holder til i Panterlokalet, og som ønsker at få kopieret, må lave en aftale med Mette. PS: Ingen privatprint.

Nogle hold glemmer at låse døren ud til plænen, så der bliver sat en smæklås på.

Borde bliver flyttet rundt, men ikke stillet tilbage. Vi får lavet en oversigt over, hvordan de skal stå.

Ingrid forlader bestyrelsen ved næste generalforsamling, så der bliver en ledig plads i bestyrelsen.

I forvejen mangler vi to suppleanter.

Vi har diskuteret tidspunkt for udsendelse af kontingentopkrævning (nu 1/6) og betaling (nu 1/8).

Vi skal helst have en oversigt over ledige pladser før Åbenhus.

Der er igen en af vore medlemmer, som er kørt på stenen ved indkørslen.

*Kirsten:* Der holder andre biler på vore pladser og det giver ind imellem noget surhed, når vi påtaler det. Flere påstår, at andre har givet lov til at bruge vore pladser.

*Torben:* Jeg taler med Sundhedshuset ang. problemer med p.pladserne.

#### **2.1. Evaluering af Åbenhus**

*Torben:* Det var bedre besøgt i år end i de sidste to år og flere nye medlemmer kom til.

### **3. Nyt fra kassereren**

*Hanne:* Mangler indbetaling fra 3 medlemmer.

### **4. Nyt fra kontoret**

*Mette:* Jeg holder ferie i uge 43.

### **5. Eventuelt**

### **6. Nye mødedatoer**

**Næste koordinatormøde:** *Fredag d. 13. januar 2023 kl. 14.00.*

**Generalforsamling:** *Fredag d. 24. februar 2023 kl. 14.00.*

Referent: Mette